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Testületi ~ülés.ihelyett... l 
Csak ismételni tudom magam: továbbra sem tartható 
testületi ülés, a fontosabb döntéseket polgármesteri 
hatáskörben kell meghoznom. Természetesen a 
határozatok előtt telefonon vagy online egyeztetek a 
képviselő-testület tagjaival. 

Releváns februári határozatok: 
-Szerződést kötöttem a Bácsvízzel az új telekosztásra 
vonatkozóan, hogy tervezzék meg a telkek vízellátását. 
-Szerződtem egy 
tervezővel az új 
telekalakítási 
projekt részeként 
az utcák, 
valamint a Sport 
utca Izsáki úti 
csatlakozásának 
tervezésére. 
-Árajánlatokat 
kértem be a 
bölcsőde 

építésének 
tervezésére, a 
nyertes 
ajánlattevővel 

szerződést 

kötünk. 
-Határoztam 
arról, hogy Fülöpjakab község csatlakozni kíván a 
Jakabszállás szennyvízelvezetési agglomerációhoz a 
település szennyvízelvezetési és szennyvízkezelési 
feladatainak megoldása érdekében, melynek 
megvalósítása céljából együttműködik Jakabszállás és 
Kunszállás településekkel. 

Tájékoztatás projektekről ; 

-Fülöpjakabi Bölcső (projektnév) 
Minden közüzemi szolgáltatást megrendeltünk a telekre, 
amelyre a bölcsődét kívánjuk építeni; a vízlekötés már 
megtörtént. Amint elkészülnek az épület kiviteli tervei, 
megkezdjük a közbeszerzési eljárást. 
-Orvosi rendelő 
Végéhez közeledik a rendelő héjszerkezetének cseréje, 
néhány mázolás, illetve a napelem panelek 
visszaszerelése hiányzik. 
-Óvoda kalapja 
Három ajánlattevő közül kiválasztásra került a kivitelező 
az óvoda héjszerkezetének cseréjére. Mint korábban is 

jeleztem, több, mint kétmillió forint hiányzik a 
költségvetéshez, ezért közösségi gyűjtést indítottam. 
Március 3-ig közel egymillió forint gyűlt össze. Aki 
támogatni kívánja a projektet, az kérem utaljon a 
településfejlesztési számlánkra (11732071-15540289-
10110007), vagy befizethet csekken is, amely a 
Hivatalban átvehető. A közleménybe kérem beírni: 
Óvoda kalapja. 
-Temető 

Szintén kiválasztásra került három ajánlattevő közül ~ 
kivitelező, aki a 
járdát építi a 
temetőben. Jelenleg 
a szerződéskötés 

van folyamatban. 
-Negyvenhatok 
Az új telkek 

kialakításával 
kapcsolatban a 
Földhivataltól azt a 

tájékoztatást 
kaptuk, hogy az 
anyag javításra 
visszakerült a 
tervezőhöz, így 
továbbra is várat 
magára a végső 

engedély. Ettől 

függetlenül folynak 
a tervezések a vízellátással, áramellátással, utcaépítéssel 
kapcsolatosan. 
-Teleház 
A korábban írtak alapján még az irányító hatóságtól 
várjuk a jóváhagyást a műszaki tartalom változása miatti 
kérelmünkkel kapcsolatban. Várhatóan május végéig 
nem lehet családi eseményre foglalni a helyet, még ha 
erre a veszélyhelyzeti intézkedések lehetőséget is 
adnának. 

Bodor Sándor polgármester 

Kérem azokat, akik fel kívánják venni 
a védőoltást, regisztráljanak be a 
következő link segítségével: 

h ttps:// oltokozpont. hu/h u/ covid 
_vakcina Jog la/as 
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„Én vagyok, ne féljetek" 

Már belefáradt az ember, hogy a napokat 
számlálja, mikor és meddig tart még ez az 
élethelyzet. Az biztos, hogy a Szentírásban 365 
alkalommal szól az Isten, szól az angyalok által, 
h N ~'1· I " N ~·1· ki " s . ' . 365 ogy: „ e ie J. , „ e ie Jete . . m1 meg1s 
napot félünk, ha nem is mindig a szó szoros 
értelmében, de nyugtalanok vagyunk, az biztos. 
Erre pedig Szent Ágoston azt mondja: „Nyugtalan a 
szívünk, míg meg nem nyugszik benned." 
Mennyire szép és gyönyörködtető mondat a 
szenttől. 

Nagyböjtben vagyunk most, amikor testi-lelki 
böjtölésün.knek még inkább aktuálissá válik, hogy 
ne féljünk, hanem inkább szeressünk és szeretve 
legyünk. A külső körülmények hatását, a médiát, a 
sajtót háttérbe kellene szorítanunk, hiszen a hír így 
is, úgy is eljut hozzánk. 

Istenre való figyelésünk, rajtunk múlik, hogy 
meghalljuk, észrevesszük, vagy elmegyünk 
mellette és inkább félünk, rettegünk, mely 
egészségünknek is kárt okoz. Saját magunkat 
gyötörjük. Jézus éppen ezért vette magára 
keresztünket, hogy a mi terhünket könnyítse. 
Feltámadásakor is az emeleti teremben azt mondja: 
„Én vagyok, ne féljetek .. . Békesség veletek." Ezért 
akarjunk Isten és az ő egyszülött fiának, Jézusnak 
közelségében lenni. Higgyünk benne, hogy 
megsegít és átsegít az élet verte hullámokon. Ö az, 
aki megváltotta a világot és győzött a halál felett. 
Hiszem Húsvét nincs nagypéntek nélkül. Örömmel 
a szívben, a lélek feltámadásával éljük meg azt a 
napot, amit az Úr nekünk ajándékba ad. 

Krisztus valóban feltámadott, és éppen ezért a 
húsvét a reménység ünnepe is. S mi pedig, mivel 
bízunk és remélünk benne, kéréseinket bizton meg 
is hallgatja, hogy népünk fel fog támadni és újból 
teljes életet élhetünk. Ne féljünk a Feltámadott 
mellé állni, bátran énekeljük az alleluját, hogy 
minden emberhez eljusson Isten szava, a Szó, az 
Evangélium: Krisztus feltámadott! - Valóban 
feltámadott! 

Áldott Allelujás Húsvéti Ünnepnapokat kívánok 
minden olvasónak: 

Dr. Juhos Imre atya 

Immár a második hónap is elszaladt az idei évből. 
Megkezdődnek a hagyományos tavaszi ünnepek. 
Ezek sorát a február 12-én megtartott télbúcsúztató 
ünnep a farsang nyitotta meg. Az idén ez az ünnep 
is rendhagyó módon került megrendezésre. Sajnos 

ismét szülők nélkül ünnepeltünk. Azonban 
valamennyien maximálisan segítőkészek voltak, 
hogy méltó módon tarthassuk meg a gyermekek 
egyik legkedvesebb ünnepét. Nagyon kreatívak 
voltak a szülők, mert ötletesebbnél ötletesebb 
jelmezek kerültek bemutatásra. Gyermekeink 
ügyesen elmondták a jelmezüket bemutató versikét. 
A szülőket fotókkal, videókkal igyekeztünk 
kárpótolni. A bemutatkozás után kezdődött a buli. 
Volt itt kérem minden, limbó hintó, cigánytánc, 
balett. A lényeg, hogy a gyermekek nagyon jól 
érezték magukat. Közben pedig jól fogytak a 
tányérokról a szülők által készített sütemények, a 
hozott üdítők. Ezeket ezúton is szeretnénk 
megköszönni! Reméljük, hogy a jövő farsangot már 
együtt ünnepelhetjük! 

Nagy Erika óvodavezető 
•I 

A farsang 
Február 19-én, pénteken 14 órakor kezdődött nálunk 
a farsang. Nagy izgalommal készülődtünk. 

----

A legelején jelmezekbe bújtunk, majd 
bemutatkoztunk. Bakró Zsombor volt a sheriff, 
Bene Zsombor volt a ninja, Cseri Gréta volt a fekete 
macska, Cseri Kristóf volt a kalóz, Csik Panka volt 
a nyuszilány, Demeter Kincső volt a tavasztündér, 
Dinnyés Anna volt a Harley Quinn, Kaabia Khaled 
volt a „Sikoly'', Patai Erik volt a „Pókember'', Rádi 
Martina volt a boszorkány, végül Zsitva András volt 
a maci. 

Lehetett játszani: Activity-t, Solo-t, lufit 
pattogtatni, 3 óra után zenét hallgatni. Sok-so.k 
nasi várt bennünket: popcom, kekszek, sütik, 
üdítők, fárikok. 
Nagyon jól éreztük magunkat, de jövőre 

szeretnénk, ha újra iskolai szintű farsang lenne! 

3. osztály 



Eplényi sípálya egy ott járt szemszögéből 

Egy vagyok a sok szerencsés diák közül, akik 
elmehettek Eplénybe síelni. 
Nagyon jó volt az odaút is, amikor megérkeztünk, 
akkor pedig volt egy kis csúszás, de addig is jól 
szórakoztunk. 
Miután bejutottunk, lecuccoltunk a 
„Cuccmegőrzőbe", és aztán kaptunk sífelszerelést 
és egy oktatót. 

Mindenki kedves volt és jóindulatú, nem 
találkoztam egy olyan morci emberrel sem, akinek 
úgy tényleg elege volt az egészből, nem volt senki 
hangulatromboló. Az oktató is tök jó fej volt, 
folyton dicsért minket és vigyázott ránk. Volt 3 
ember, aki snowboard-ozott, de azt mondják, nekik 
is tetszett. Akit a legjobban díjazott úgymond 
mindenki, az Luca oktató volt, aki azt mondta, 
bearanyoztuk a napját. 

Miután megvolt az oktatás, volt egy kisebb domb, 
ami nagyon csúszott, na oda küldtek minket egy 
kicsit csúszkálni. De nem síelni, félre ne értsétek, 
csak simán felszerelés nélkül csúszkálni. Mint 
valami hatalmas csúszda. Az volt a legjobb. Főleg, 

mikor akkorát nyaltam, hogy utána azt sem tudtam, 
hogy keljek fel a röhögéstől. 
Imádtam ezt a napot. Elsőnek kicsit féltem elmenni 
és nem akartam, de végül jó volt ez az egész. Egy 
pillanatot sem bántam meg. 

Győri Virág 7. osztály 

Kedves Családom! 
E levelet a frontvonal közepéből küldöm. 
Remélem, otthon minden rendben van és ti IS 

megvagytok. A kutya, a macska és a lovak IS 

hiányoznak, de ti százszor jobban. 
A háborúban a kedves barátommal derítjük fel az 
ellenfél pozícióját! Sokan elestek, sokan 
megsérültek, sokan élnek. De az a lényeg, hogy 
élnek! 

Innen addig küldök levelet, ameddig találok 
papírt és ceruzát. Ezer ölelés! 

Hiányoztok! Üdvözlettel: Józsi 
Badacsony, 1941. márc. 19. 

\/ 

Agárdi József Levél (6. osztály) 

Az iskola alapítványa február 24-én tartotta tisztújító 
ülését, miután a kuratórium egy évre szóló 
megbízatása lejárt. Az erre az időszakra tervezett 
programok nagy részét nem tudtuk megvalósítani a 
járvány miatt. 
Zavartalanul zajlik azonban az angol nyelv oktatása 
anyanyelvi tanárok vezetésével. Sőt, a következő 
tanévben növelni szeretnénk a nyelvórák számát: a 
vállalkozó szelleműek heti 5 órában tanulhatnának. 
Ez fontos a nyelv elsajátítása szempontjából. 
Változatlanul az a célunk, hogy az iskolánkból 
kikerülő diákok jól és magabiztosan tudjanak idegen 
nyelven kommunikálni. 
Márciustól az alapítvány pszichológust is alkalmaz az 
intézményben, akire nagy szüksége van a különböző 
problémákkal küzdő gyermekeknek. 
Készülőben van egy image-film iskolánkról (ez egy 
3-4 perces bemutató), ami hamarosan megtekinthető 
lesz honlapunkon. 
( fulopjakabiskola.hu) 

Csankovszki Tibor tagintézmény vezető 

Alapítványunk ebben az évben is meghirdett~ 
rajzpályázatát, melyen az óvoda óvodásai, valamint 
az általános iskola tanulói vehetnek részt. A pályázat 
eredményhirdetése a marcms 15-éhez kötött 
ünnepségen lenne megtartva, valószínűleg más 
keretek között fog történni. 

Bodor Sándor elnök 



A Községgazdálkodási Kft. felügyelőbizottsági 

tagsága februárban megújult. Budainé Polyák Erika 
helyét Ifj. Udvardi Béla vette át. Erikának 
köszönjük az eddigi munkáját! 

Az inkubátorház építésének megkezdése sajnos 
tovább csúszik. A megnövekedett építési költségek 
fedezésére többletforrás igényt nyújtottunk be. Az 
ingatlanon minden készen áll az építés 
megkezdéséhez, bízunk benne, hogy a pozitív 
támogatási döntés sem várat sokáig magára. 

A Kft. által megvásárolt ózongenerátort a falu 
lakosai továbbra is jutányos áron vehetik bérbe. 
Ebben a vírus sújtotta helyzetben különösen 
ajánljuk ingatlanok és gépjárművek fertőtlenítésére. 
A bérléssel kapcsolatban kérem keresse 
munkaidőben Kovács Mártit a következő 

telefonszámon: +36 70 428 7391. 

Burján Szilárd ügyvezető 

A falugazdász tájékoztatója szerint 2021. 
március l-től határozatlan ideig újra szünetel az 
ügyfélfogadás Fülöpjakabon a Covid-19 miatt. 
Fontos ügyben az alábbi telefonszámot lehet 
hívni: Csányi György +3630288-1880 

A helyi identitás és kohézió erősítése céljából 
dokumentumfilmet forgatnak Fülöpjakabról. A 
kezdeményezés ötletgazdája, Kovács Márta a 
faluház vezetője a Petőfi Népe napilapnak 
elmondta, nagyon sok olyan értéke van a falunak, 
amire büszkék lehetnek a helyiek, és amit érdemes 
a nagyvilágnak bemutatni. 

Országos Katasztrófavédelmi Főigazgatóság 
tájékoztatása: 
Fülöpjakabon Simó Mihály kéményseprő 2021. 
március 16 - március 26. között lát el 
kéményseprői feladatokat. Az ingyenes 
kéményseprői sormunka igénylése 
időpontfoglalással történik; kül- és belterületre 
egyaránt, munkaidőben a +36701641-8336 
számon, vagy a 1818 hívószám tárcsázása után a 
9-es, majd az l-es nyomógombot megnyomva a 
jelentkező ügyintézőnél 

A kémények állapotának és a szén-monoxid 
szintjének ellenőrzése mindenkinek saját érdeke, 
éljünk vele! 

Február közepén Fülöpjakabra is megérkezett a 
Covid-19 elleni védőoltás! 
Első körben tizenketten vehették fel a szépkorúak 
közül az angyali nedűt. Köszönet a 
közreműködésért a háziorvosi- és a tanyagondnoki 
szolgálatnak! Az oltások tervszerűen folytatódnak. 

Felhívást tettünk közzé február első hetében, -
mivel a meteorológiai szolgálat szerint durva 
hidegfront volt közeledőben- azok részére, akik 
szűkölködtek tüzelőanyagban. Néhányan éltek a 
lehetőséggel, azok számára szállítottunk ki 
tűzifát. 

Február 18-án délelőtt választókerületi 
polgármesteri találkozó került megrendezésre 
Kunszálláson, a járványügyi szabályok betartásával11 

Lezsák Sándor elnöki úr felkérésére előadást tartott 
Gáldonyi Sándor őrnagy a Magyar Honvédség 
speciális önkéntes tartalékos rendszeréről. Nemesi 
Pál, a Dél-alföldi Gazdaságfejlesztési Zóna 
kormánybiztosával a választókerületünket is érintő 
gazdasági fejlesztési lehetőségek kerültek 
áttekintésre. Gyopáros Alpár, a Magyar Falu 
Programért felelős kormánybiztos beszámolt a 
nagyon eredményes vidéki program tapasztalatairól 
és a pályázatok 2021. évi lehetőségeiről. 

Február végén elkezdtük a tavaszi munkákat, 
segítségül hívva egy veszélyes fák kivágására 
szakosodott csapatot - Petró Zoli segédletével. A 
munka az Alkotmány utcában az útszelvénybe 
belógó ágak levágásával indult. Kivágtunk egy 
kiszáradt fát a szelektív-gyűjtőhely mellett. 
Megszabadítottuk a száraz gallyaktól az óvoda 
udvarán lévő fákat, megcsinosítottuk a piactéren 
lévőket, illetve megszüntettük az egyik stand 
fölött lévő galamb WC-t. 

-·· 

Kie1nelt ·hír ·· :· :J 

Személyi sérüléses baleset történt február 22-én 
a reggeli órákban a Kanyarban! Fülöpjakabról 
Kiskunfélegyháza és Kunszállás felé csak 
kitérővel, földúton lehetett közlekedni. A 
balesetet a rossz látási viszonyok, illetve a kellő 
körültekintés hiánya okozta. 
Ismételten megkerestük a Közútkezelőt, hogy, 
egy helyszini bejáráson javasoljanak valami 
megoldást a kereszteződés biztonságosabbá 
tételére, akár egy STOP tábla, akár egy sárga 
villogó fény kihelyezésével. 


